

No. 41011

March 28, 2024

Le 28 mars 2024

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

M.D. and C.D.

M.D. et C.D.

Applicants

Demandereses

- and -

- et -

Director of Child and Family Services

Director of Child and Family Services

Respondent

Intimé

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to file a lengthy memorandum of argument in support of the motion is granted. All other miscellaneous motions are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Numbers 2201-0175AC and 2201-0200AC, 2023 ABCA 83, dated March 14, 2023, is dismissed.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête pour déposer un mémoire volumineux en faveur de la requête est accueillie. Toutes les autres requêtes diverses sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéros 2201-0175AC et 2201-0200AC, 2023 ABCA 83, daté du 14 mars 2023, est rejetée.

Moreau J. took no part in the judgment.

La juge Moreau n'a pas participé au jugement.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.